

G/F Halfdans Vænge

Referat fra generalforsamling

d. 25. april 2018 kl. 19

Til stede var Nr.: 3A, 3B, 7B, 10, 11A, 13A, 14, 24, 25, 29, 31B, 33A, 33C, 34, 35C, 39A, 39B, 48, 52, 62, 80, 84, 86, 88, 92, 94, 102, 108
Desuden var der fuldmagter fra følgende: 13B, 17A, 17B, 31A, 31C, 33A, 35B, 35C

Dagsordenen for den ordinære generalforsamling:

1. Valg af dirigent

Stine (nr. 48) blev valgt som dirigent. Hun konstaterede at alle forhold vedr. foreningens vedtægter, §8.1, om indkaldelse til generalforsamling var opfyldt og generalforsamling var godkendt.

2. Bestyrelsens aflæggelse af årsberetning for det senest forløbne år v/formanden

Jasper (nr. 3B) gennemgik årets forløb og årsberetningen. (medsendt i mail med referat)

3. Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor

Budget gennemgået af Jasper (Jacob kasserer var desværre forhindret i at deltage) og godkendt på generalforsamlingen.

Lisette spørger ind til hvorfor det ikke er revideret. Det bør det jf. vedtægterne. Savner en påtegning. Bestyrelsen tager dette til efterretning. §14 i vedtægterne. Pkt 14.5 skal overvejes! Bestyrelsen tager dette med til næste bestyrelsesmøde og fremlægger oplæg på næste generalforsamling

Henny (31B), spørger ind til kontingentets størrelse. Da hun mener det er stort i forhold til andre foreninger.

4. Indkomne forslag

Flytning af rutsjebanen (Annette 35C). Bestyrelsen undersøger hvad det koster at flytte rutsjebanen. Hun undrer sig over bestyrelsen ikke har indhentet tilbud på flytning inden generalforsamlingen. Vær' ligeledes opmærksom på højden. Der var 13 der stemte for flytning. Bestyrelsen undersøger dog, hvad det koster at flytte den og vurdere i den sammenhæng højden.

Nabohjælp skilte (Raymond 11A). Udgift 1.000 pr. skilt, hvis vi selv sætter det op. Der var markant flertal for dette. Forslaget gennemføres.

Bestyrelsens forslag til projekter i 2018, 2019 og 2020.

Palle (92) gennemgår projekt Remisen som vi håber kan udføres af frivillige fra HRV. (Palle fremviser tegning/plan se vedlagte) – herunder også stien ved den store sø ved legepladsen, så oversvømmelsen bliver reduceret.

Beplantning ved søen gennemgås med oversigts billede. (se vedlagt)

Kim (102) spørge ind til om det giver mening at plante det hele til, når vi nu har ryddet det hele? Jasper fortæller om planen med at området skal være attraktivt og holde et blankt vandspejl.

Henrik (80) spørger ind hvorfor prioriteringen er som den er. Støjvolden står i lokalplanen? Palle forklarer at jordkvaliteten på støjvolden som udgangspunkt er dårlig, så det giver ikke mening af bruge ressourcer på dette før der naturligt har dannet sig et lag muld.

Annette (35C) spørger ind til hvad planen er med de små søer. Dette arbejdes der med i bestyrelsen.

+17 stemmer for projektet lagde frem, derfor vedtaget.

Sti til Leif Panduros Vej. De har sagt nej til at der dannes en sti op igennem deres område.

Bestyrelsen spurgte om der var opbakning til at det gennemføres inden næste generalforsamling, hvis Leif Panduros vej ændrer holdning.

+17 stemmer for. Derfor vedtaget.

Kile ved nr 42. Den er besværlig for græsmanden at slå og derfor ønskes den nedlagt. Stien nedlægges i samme ombæring.

+17 stemmer for. Derfor vedtaget.

Stier får fast grusbelægning/stigrus/slotsgrus. Stierne bliver dermed stabile. Tilbud fra HedeDK ca. 20.000.

+17 stemmer for. Derfor vedtaget.

Fang-hegn ved legeplads. Lav beplantning, så alle kan overskue søerne af sikkerhedsmæssige hensyn.

+17 stemmer for. Derfor vedtaget.

Træer på stamvej. Anvendes til markering af slyngningen på stamvejen. Ikke væsentlig høje og ikke væsentlige store i kronerne.

+17 stemmer for. Punktet bibeholdes til 2019.

Multibane. Opgradering af nuværende boldbane. Under 17, derfor fjernes denne fra 3 års planen.

Beplantning af skrænter og volde.

Lars (21) har informeret Jasper om at han gerne selv vil slå græsset foran hans grund.

Vibeke (25) kunne godt tænke sig at vi opprioritere (flytter til før 2020) beplantningen af skrænter, da de ikke er kønne og besværlige at slå/holde. Alternativt skal de slås hyppigere end hver 2. måned.

Beplantningen af støjvolden giver ikke mere end 5% i støjreduktion. Henrik (80) stiller sig underne overfor hvordan HedeDK kan vurdere at reduktionen er 5%, når det ikke er sådan man måler støj. Palle informerer om at voldene er meget svære at beplante før der er et lag muld.

Der var enighed om at inden punktet effektueres, så skal det undersøges hvilke støjreduktioner, der kan opnås fra uvildig part. Punktet bliver på listen i 2020.

Vedtægtsændring – vetoret for udgifter over 50.000,- (Birgitte 35A)
Birgitte var ikke tilstede og kunne derfor ikke fremlægge. Ingen stemte for forslaget.

5. Forelæggelse og godkendelse af budget for det indeværende regnskabsår og 2019 v/kassereren

Jasper gennemgik budgettet for 2018 og 2019. Vedtaget uden nogen stemmer i mod.

6. Vedtagelse af eventuel honorering af formandens og/eller kasserens arbejde.

På generalforsamlingen blev det godkendt, at formand og kassereren er fritaget for kontingent.

7. Valg af medlemmer af bestyrelsen

- a. Jasper (nr. 3B) – modtager genvalg, Genvalgt
- b. Anders (nr. 29) – modtager genvalg, Genvalgt
- c. Kenneth (nr. 84) – modtager genvalg, Genvalgt

8. Valg af en suppleant.

- a. Jesper (nr. 23) – ønsker ikke genvalg
- Palle (92) vil gerne være suppleant og blev valgt.

9. Valg af revisor og eventuelt suppleant for denne

Der blev ikke genvalgt en revisor.

Der stilles forslag til at en ekstern gennemgår regnskabet fremover. Bestyrelsen gennemgår som tidligere nævnt vedtægterne vedr. dette punkt inden næste bestyrelsesmøde.

10. Eventuelt.

Annette (35C) spørger ind til hvorfor der ikke slås græs under redskaberne. Jasper informere om, at ham der slår skrænter skal slå under redskaberne dvs ca hver 2. måned.

Tim (10) hvad er reglerne for parkering. Fortov/vej. Der er ikke specielle regler for det. Der må parkeres på fortov og vej naturligvis med hensyn til naboer og udrykninger.

Skader på veje og fortove skal dækkes af husejer. Dette er specielt i forbindelse med bygning af huse. Alle opfordres til at sende billeder mv til info@gf-halfdansaenge.dk, hvis de ser skader. Gerne med beskrivelse af hvem der har lavet skaden.

Sti mellem nr 12 og 14 bliver reetableret af NK-forsyning. Nathiya (14) spørger ind til hvornår den reetableres? Jasper ved det ikke, men skal nok holde dem til ilden, så det ikke glemmes.

Rigmor (24) spørger ind til om de nye revner bliver repareret? Jasper håber vi kan få Klosterlunden til at fylde op, når de etablere deres veje.

Henrik (80) Der stilles spørgsmåltegn ved, hvorfor vi skal betale for rydning af fortove. Grundejerforeningen er forpligtet til at rydde alle fællesfortove og besparelsen ved kun at rydde disse er minimal. Jasper undersøger med leverandøren hvad besparelsen præcist kan være.

Således slutter aftenen og bestyrelsen takker for god ro og orden.

Dirigent

Formand

Stine

Jasper